
SØRLI SKOLE 
 
 

Dato: 08.05.24 

Tidspunkt: 15.30 – 17.00 

Sted: Sørli skole personalrom 

Møtet innkalt av: Sekretær Type møte: SU/SMU 

Møteleder Eva Britt Rem Referent:  Eva Britt Rem 

Møtedeltakere: Foreldrerepresentant: Christian Tjøstheim 
Elevrådsrepresentanter: Anton K. Johannessen og Sigurd 
Laupsa 
Kommunestyrets representant: Tina Kucina (Ap) 
Andre ansatte: Jana Misurova 
Sekretær/rektor: Eva Britt Rem  
Forfall: 
FAU-leder: Maiken Christin Bakken 
Lærerrepresentanter: Sigrun Orderdalen Stamnes og Åse 
Marie Sandmark 
Elevrådsrepresentanter: (Tone) Elise Holm 

Agenda: Sak 21/2023-2024 Godkjenning av referat og innkalling  
Sak 22/2023-2024 Saker fra FAU 
Sak 23/2023-2024 Saker fra elevrådet 
Sak 24/2023-2024 Saker fra skolen og SFO 
Sak 25/2023-2024 Eventuelt  

MØTEREFERAT: 

Sak nr: 21 
 

Godkjenning av referat og 
innkalling 

Presentert 
av: Eva Britt 
Rem 

 

Diskusjon:    

Konklusjon/vedtak Ingen merknad   

Gjøremål:  Ansvarlig: Frist: 

Sak nr: 22 Saker fra FAU 
 

Presentert 
av: 

 

Diskusjon/ 
Til orientering: 

 
Oppfølgingssaker fra SU-møtet 13.03.24: 
 

• «Girl Teck fest» for jenter. 
Dersom FAU arrangerer en slik dag på Nittedal 
bibliotek, er det mulig at skolen kan sende med en 
lærer slik at det blir en annerledes skoledag for 
elevene og ikke permisjon for de som deltar. 

• Det har gått ut informasjon i Visma angående trygg 
bruk av sykkel og sparksykkel 

Diskusjon / 
Konklusjon/vedtak 

• Christian hadde noen refleksjoner knyttet til sfo og 
konkurrerende aktiviteter som blant annet tilbudet fra 
FFO. Vil det at mange velger FFO på sikt gå på 
bekostning av sfo-tilbudet? Er dette et skoleansvar 
eller et politisk ansvar? Kan sfo-leder si noe om dette 
på et fau-møte? 



• Christian lurte på om det er kommet noen konklusjon 
etter prosjektet leksefri skole. 

• På bakgrunn av kunnskap om lekser samt 
tilbakemeldingene som er kommet inn, er det 
utarbeidet forslag til en standard for skoleåret 
2023/2024. Denne vil evalueres mot slutten av året 
før en endelig standard vedtas før skoleåret 
2024/2025.   

 
 

Gjøremål: Rektor spør sfo-leder om han 
kan si noen om dette på et 
FAU-møte til høsten 

Ansvarlig: 
Eva Britt 
Rem 

Frist: 
 
 

 

Sak nr: 23 Saker fra elevrådet 
 

Presentert av  
Sigurd Laupsa 

 

Orientering/ 
Diskusjon: 

BlimE 2024: 
• Antimobbekampanje i forbindelse med BlimE. Vi vil ha 

det på agendaen til elevrådet ved oppstart til høsten. 
 

Organisering av storefri 
• Elevrådet er positive til å prøve ut en ny organisering 

av storefri hvor man deler storefri mellom 1.-4. trinn 
og 5.-7. trinn for å få større soner. 
 

Elevrådskonferanse 

• Elevrådskonferanse onsdag 15. mai på Rådhuset fra 
kl. 13.-15.: Thea i 5a, Emeli i 5c og Eira i 6b. 
Agendaen er medvirkning til ny kvalitetsplan for 
barnehage og skole. 

Konklusjon 
/vedtak 

•   

Gjøremål: •  Ansvarlig: 
 

Frist: 
 
 

 

Sak nr: 24 Saker fra skolen Presentert 
av:  
Eva Britt Rem 

 

Diskusjon/ 
Til orientering: 

Informasjon og status angående 17. mai arrangementet. 

• FAU er ansvarlig for selve gjennomføringen av 
arrangementet på Sørli skole og oppgaver er delegert 

o 4.trinn har ansvar for pynting og rydding på 
Sørli skole 



o 5.trinn har ansvar for leker på NUS sammen 
med Rotnes skole 

o Barna holdes samlet ved NUS til programmet 
er ferdig ca 11:15. Det anbefales at foreldre 
henter barna etter dette. 

o Programmet sendes ut i Visma fra skolen. 
o Programmet ble sendt Rotnes musikkorps den 

30. april.   
o Klassekontaktene har ansvar for å gå sammen 

med elevene i toget 
 
Avviksmeldinger: 
 

• 2023: 22 avviksmeldinger på HMS og 4 avvik på drift 

• 2024 pr. 1.mai: 23 avvik på HMS og 1 avvik på drift 
 
Sørli skole opplever et økende antall avviksmeldinger etter 
innføringen av Compilo, et digitalt avvikssystem, fra 
01.08.23. Ansatte har også blitt kurset i temaet vold og 
trusler. Vi opplever at vi har et avvikssystem som fungerer. 
Vi ser et økende antall elever som strever sosialt og 
emosjonelt og som mangler verktøy for å regulere sterke 
følelser. Økningen er knyttet til de yngste elevene våre. 
Alle elever som går på Sørli skole hører til hos oss, og vårt 
mål er å være med å hjelpe elevene til å håndtere det som 
møter dem i hverdagen og bygge trygge og gode relasjoner 
til medelever og ansatte. Vi opplever at tross høye avvikstall 
lykkes vi i mange saker.  Sørli skole har mange svært 
dyktige ansatte som bidrar til et godt og trygt læringsmiljø, 
tross utfordringer. 
 
Skolestartere august 2023 

• Vi har totalt 56 skolestartere, dvs 2 klasser med 28 
elever i hver klasse 

• Alle elevene i 2018-kullet som ønsket fikk plass på 
Sørli i år 

• Noen elever med søsken på Rotnes ønsker å 
begynne der. 
 

Åpen sfo og besøksdag for skolestartere 

• Skole og sfo skal gjennomføre besøksdag for 
skolestartere og foreldre 29. mai fra kl. 09.00-12.00 

• Det vil samtidig bli holdt foreldremøte fra kl.10.00-
11.30 v/rektor og sfo-leder 

• Det vil bli to kvelder med åpen ettermiddag på sfo  
i løpet av mai.  14. mai og 21. mai fra kl. 17.30-19.00. 
Dette er en fin arena for barna til å leke og bli kjent før 
skolestart i august. 

 
Dialogmøte  



Mandag 29.april ble det gjennomført dialogmøte. Hvor  
politikere, lærere, rektorer, tillitsvalgte, 
elevrådsrepresentanter og FAU /klassekontakter reflekterte 
sammen rundt kvalitets, og utviklingsmelding for 
grunnskolen 2023. 
 
Noen tendenser som ble løftet frem: 
-høy trivsel 
-økende mobbetall 
-økning i vold og trusler 
-Stramme budsjetter til skolene som fører til bekymring 
knyttet til oppfølging av barn med særskilte behov. 

 
Organisering av storefri. 
Vi er i en prosess hvor vi vurderer å prøve ut en ny 
organisering av spising og storefri slik at vi får færre elever i 
hver sone og elevene får tilgang til et større uteområde.  
1.-4. trinn har samme organisering som nå med spising før 
storefri, mens 5.-7. trinn har storefri først og spising etterpå. 
Både elevrådet og ansatte er positive til å prøve ut denne 
organiseringen i noen uker fremover. Ordningen vil bli 
evaluert før sommerferien og vi tar en avgjørelse på om 
dette blir en permanent ordning eller om vi går tilbake til 
ordinær organisering. Hensikten er å få større soner å være 
på i friminuttene. 

 

Diskusjon / 
Konklusjon/vedtak 

•  

Gjøremål: •  Ansvarlig: Frist: 

Sak nr: 25 Eventuelt Presentert 
av: 

 

Diskusjon/ 
orientering: 

Ingen saker til eventuelt. 

Konklusjon/vedtak  

Gjøremål:  Ansvarlig: Frist: 

 

13.05.2024 

Eva Britt Rem 

Referent 

 


